
 

 

Αθήνα, 26.09.2024 

 

Ερώτηση 

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς: 

• Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

• Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

• Υποδομών και Μεταφορών 

• Εσωτερικών 

 

Θέμα: Επιτάχυνση των αρδευτικών έργων στην Κορινθία για την αντιμετώπιση 

της λειψυδρίας 

Η λειψυδρία αποτελεί ένα από τα πιο πιεστικά προβλήματα που αντιμετωπίζει ο 

πρωτογενής τομέας στην Κορινθία, θέτοντας σε κίνδυνο την επιβίωση των αγροτικών 

εκμεταλλεύσεων. Στη συγκέντρωση διαμαρτυρίας που πραγματοποιήθηκε στο Κιάτο, 

με τη συμμετοχή Αγροτικών Συνεταιρισμών, βουλευτών, πολιτευτών, φορέων και 

πλήθους αγροτών, εκφράστηκε έντονη ανησυχία για την καθυστέρηση των 

απαραίτητων αρδευτικών έργων στην περιοχή. 

Σύμφωνα με τους επιστήμονες που παρουσίασαν την κατάσταση και τους 

παρευρισκόμενους, το πολυαναμενόμενο Φράγμα Ασωπού, που αποτελεί βασικό 

έργο για την επίλυση του προβλήματος, δεν φαίνεται να ολοκληρώνεται άμεσα, 

παρότι όταν δημοπρατήθηκε είχε χρόνο παράδοσης το Δεκέμβριο του 2019. 

Επιπλέον, άλλες μελέτες για συμπληρωματικά αρδευτικά έργα παραμένουν σε 

εκκρεμότητα, καθιστώντας αβέβαιο το πότε θα υπάρξουν ουσιαστικές λύσεις. 

Οι αγρότες της περιοχής βρίσκονται σε απόγνωση καθώς η επιβίωση των 

καλλιεργειών τους και η βιωσιμότητα της τοπικής οικονομίας εξαρτώνται από την 

επίλυση του προβλήματος της λειψυδρίας και ζητούν από την κυβέρνηση να 

δρομολογήσει άμεσα τα αρδευτικά έργα, ώστε να αποφευχθούν μεγαλύτερα 

προβλήματα στον πρωτογενή τομέα της Κορινθίας, τα οποία επηρεάζουν τόσο την 

τοπική οικονομία όσο και την παραγωγική δυνατότητα της περιοχής. 
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Με βάση τα παραπάνω, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

 

1. Ποια είναι η τρέχουσα κατάσταση των έργων για το Φράγμα Ασωπού και ποιο είναι 

το αναμενόμενο χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσής του; 

2. Ποια άλλα αρδευτικά έργα έχουν προγραμματιστεί για την περιοχή της Κορινθίας, 

σε ποιο στάδιο υλοποίησης βρίσκονται και σε ποιες ενέργειες προτίθεται να 

προχωρήσει η κυβέρνηση ώστε να επιταχυνθεί η διαδικασία υλοποίησης των έργων 

αυτών; 

3. Τι μέτρα προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση για την άμεση στήριξη των αγροτών της 

Κορινθίας που πλήττονται από την έλλειψη νερού, μέχρι να ολοκληρωθούν τα 

παραπάνω έργα; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Πέρκα Πέτη 

Τζούφη Μερόπη 

Φωτίου Θεανώ 

 




